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INTERPELACJA - Sesja Rady Miasta

Pani Burmistrz.

W związku z moją interpelacją z dnia 15 stycznia bieżącego roku, dotyczącą stanu

technicznego słupów oświetleniowych oraz energetycznych na ulicach Polna, Bohaterów Kosmosu

oraz Gagarina, pragnę ponownie zwrócić uwagę na istotne problemy związane z infrastrukturą
oświetleniową w naszym mieście.

W odpowiedzi na moją interpelację otrzymałem informację, że właścicielem wymienionych słupów
jest Energa Oświetlenie Sp. z 0.0. i że mój wniosek został w formie pisma Urzędu Miasta
przekazany do spółki celem przeglądu oraz wymiany słupów, jeśli zajdzie taka potrzeba. Wwyniku
przeprowadzonej kontroli, słupy na ul. Polnej oraz częściowo na ul. Gagarina zostały wymienione,
co należy uznać za pozytywny krok w kierunku poprawy bezpieczeństwa i jakości oświetlenia.

Jednakże, na ul. Bohaterów Kosmosu sytuacja nadal pozostaje niezmieniona, a stan tamtejszych
słupów jest alarmujący. Beton, z którego zostały wykonane, jest w opłakanym stanie, a widoczne
zbrojenie w postaci drutów, po odpadnięciu zewnętrznej warstwy betonu, budzi poważne obawy o
bezpieczeństwo mieszkańców tej ulicy.

'W związku z powyższym, chciałbym zadać następujące pytania:

1. Czy miasto otrzymało harmonogram prac związanych z wymianą słupów na ul. Bohaterów
Kosmosu?
2. Czy planowana jest kontynuacja wymiany słupów w tej lokalizacji na wiosnę przyszłego roku?
3. Jakie kroki podejmuje miasto w celu uzyskania informacji od spółki Energa Oświetlenie na temat
dalszego zakresu prac?

Zwracam się z prośbą o jak najszybsze podjęcie działań w tej sprawie, mając na uwadze
bezpieczeństwo mieszkańców .
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